
Zwolle, 1 juni 2018 

 

Betreft: huisvesting / uitbreiding KBS De Vlieger 1 Westenholte 

 

Edelachtbare heren en vrouwen, 

Geachte heer Brink en leden van de gemeenteraad, 

Op 29 mei jl. ontvingen wij van mevrouw Elles Brockman, directrice van de Vlieger 1 in Westenholte 

een mail  over de situatie omtrent de huisvesting van de extra groepen die ontstaan zijn door de 

groei van De Vlieger 1. Wij begrijpen dat deze groepen niet terecht kunnen op de huidige locatie van 

De Vlieger 1 en ook niet in het gebouw van de Ridderspoor.  

In eerdere gesprekken met mevrouw Brockman is ons geschetst dat de kans zeer aanwezig zou zijn 

dat gebruik zou worden gemaakt van lokalen in het gebouw van De Ridderspoor. In ieder geval 

zouden de kinderen in Westenholte blijven. Volgens mevrouw Brockman waren de gesprekken met 

de gemeente hier ook altijd op gericht. Deze kennis hebben veel ouders van de Ridderspoor 

meegenomen in hun keuze voor een nieuwe school. 

Het bericht dat dit nu toch waarschijnlijk anders zal uitpakken,  baart ons veel zorgen. Want wat als 

de locatie buiten Westenholte zal worden. Of wat als de groepen geplaatst worden bij een grote 

school? 

De Vrije School is welkom in Westenholte. Het is fijn voor de kinderen van deze school dat ze een 

mooie plek krijgen in onze wijk om onderwijs te krijgen. Maar het merendeel van deze kinderen komt 

van buiten Westenholte. 

De kinderen en ouders die van de Ridderspoor komen, hebben een periode van lastige keuzes achter 

de rug. Het zou natuurlijk de omgekeerde wereld zijn, wanneer de kinderen die uit Westenholte 

komen en expliciet kiezen voor een school in de wijk, alsnog naar een plek buiten de wijk moeten. 

De meeste kinderen en ouders die voor de Vlieger 1 hebben gekozen, zullen dit o.a. hebben gedaan 

voor de locatie (in de wijk) en voor de kleinschaligheid. Dit geldt natuurlijk ook voor de kinderen die 

al langer naar de Vlieger 1 gaan. 

 

Het zou ook de omgekeerde wereld zijn, wanneer een school van buitenaf in Westenholte mag 

groeien, maar dat een school uit Westenholte dat niet in de wijk kan doen.  

Daarbij kan het praktische problemen geven voor ouders met meerdere kinderen, wanneer twee 

groepen naar een andere locatie gaan, om nog maar niet te spreken over de nog hogere werkdruk 

die leerkrachten kunnen ervaren door het splitsen en de onrust die dit met zich meebrengt.  

De meest wenselijke en permanente oplossing is natuurlijk dat de Vlieger 1 kan groeien op de 

huidige locatie. In de wandelgangen hebben wij vernomen dat dit niet zou kunnen vanwege de 

toenemende verkeersdrukte die dat tot gevolg zou hebben. Dit argument kunnen wij direct 

weerleggen; de 2 gebouwen aan het Korianderplein (De Ridderspoor,  Vrije School Ridder Joris en De 

Morgenster) huisvesten zo’n 500 kinderen, waarvan een groot deel van buitenaf komt (Ridder Joris). 



De verkeerssituatie rondom het Korianderplein is altijd zorgelijk geweest, maar heeft tot nu toe geen 

ernstige problemen opgeleverd en is ook voor de gemeente blijkbaar geen issue geweest. De situatie 

bij een school met zo’n 150 kinderen zal dan zeker geen problemen opleveren. 

 We hebben op de Ridderspoor een emotionele tijd achter de rug, van acceptatie, keuzes maken en 

afscheid nemen en voor de kinderen en ouders is het belangrijk dat de start op de nieuwe school 

positief en rustig verloopt. Maar ook voor de kinderen en ouders die al naar de Vlieger gaan is het 

belangrijk dat er niet al te grote veranderingen plaatsvinden, dit brengt veel onrust met zich mee en 

kan er uiteindelijk toe leiden dat men gaat kiezen voor een andere school en dat kan natuurlijk niet 

de bedoeling zijn. 

Wij willen hierbij ook terugblikken op de informatieronde in de gemeenteraad op 29 januari 

jongstleden, waarbij o.a. ondergetekende als voorzitter van de MR van de Ridderspoor aanwezig 

was. Tijdens deze informatieronde hebben wij uitgebreid gesproken over de aanloop naar de sluiting 

van De Ridderspoor, de inwoning van de Vrije School in het gebouw van de Ridderspoor, de 

communicatie tussen alle partijen, de emoties die er bij kwamen kijken. In het verslag van de 

informatieronde is ook terug te lezen, dat het de inzet was om leerlingen en hun ouders op een zo 

goed mogelijke manier te begeleiden in het vinden van een nieuwe school vanaf het volgend 

schooljaar en er zal praktisch moeten worden gekeken naar waar de leerlingen, ouders en docenten 

het meest bij gebaat zijn. 

Wij willen u daarom met klem verzoeken en adviseren om al deze argumenten mee te nemen en 

vertrouwen erop dat er een passende oplossing wordt gevonden binnen de wijk Westenholte. 

Hoogachtend, 

Mede namens Sandra en Karin ten Veen, Danny en Natasja Reinders, Ronald van Soldt, 

 

Petra van Soldt-Huis 

 

 

 


